
Zápis z jednání Rady MAS Brána do Českého ráje, z.s. 
dne 22. 10. 2019 od 17:00, jednací místnost MAS v Libuni čp. 27 

 
Přítomní členové rady:  
Helena Červová, Svazek obcí Brada 
Josef Cogan, město Nová Paka 
Přemysl Šulc, ZEOS LOMNICE, a.s. 
Josef Šimek, „MIKROREGION TÁBOR“ 
Ladislav Stuchlík, Junák - Český skaut, středisko Lázně Bělohrad - omluven 
David Pražák, AGROCENTRUM JIZERAN a.s. - omluven 
Milan Havlík, Mikroregion Pojizeří 
Radomír Sedláček 
Liběna Hakenová 
zaměstnanci kanceláře: Alena Klacková, Vítězslav Dufek 
 
 
1. Přivítání přítomných, zahájení jednání 
Předsedkyně H. Červová přivítala přítomné, konstatovala, že rada je usnášeníschopná a 
předala slovo manažerce A. Klackové.  
 
2. Schválení projektů z OPŽP 
Klacková – věcné hodnocení 4 projektů z OPŽP fiche Realizace sídelní zeleně s návrhem 
schválit tyto projekty k financování bylo radě zasláno elektronicky dne 17.10.2019 
Dufek: v rámci výzvy MAS  OPŽP byly přijaty 4 projekty, které splnily formální hodnocení a 
hodnocení přijatelnosti. Výběrová komise provedla věcné hodnocení a předkládá radě seznam 
projektů dle bodového hodnocení. Všechny projekty splnily věcné hodnocení a VK 
doporučuje všechny projekty schválit k financování. 
 
Seznam doporučených projektů 

žadatel Název projektu CZV v Kč Dotace 
(příspěvek EU v 
Kč 

Body 

Nová Paka Rozvoj zeleně v Nové Pace, 
II.etapa 

3 770 672,74 2 262 403,64 80 

Lomnice nad 
Popelkou 

Revitalizace sídelní zeleně 
v Lomnici nad Popelkou 

1 483 043,00 889 825,80 70 

Nová Paka Rozvoj zeleně v Nové Pace, I. 
etapa 

766 340,75 459 804,45 70 

Pecka Rozvoj zeleně na Pecce 626 476,41 375 885,84 61 
celkem  6 646 532,90 3 987 919,73  
alokace   6 750 000,00  

 
Pan Cogan a Šimek vzhledem k podjatosti opustili místnost a nehlasovali. 
 
Hlasováno o seznamu doporučených projektů: 
Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 
Rada MAS schvaluje předložený seznam doporučených projektů k financování v rámci výzvy 
MAS Brána do Českého ráje - OPŽP – Realizace sídelní zeleně.  
 
3. Výzva č. 6. IROP – Investice do sociálních služeb 
Návrh výzvy zaslán členům rady 17.10.2019. 



Vedena diskuze nad termínem ukončení výzvy – v současné době nelze vyhlásit déle než do 
31.12.2019, pokud to dle nových Pravidel půjde – protáhne se do 31.3.2020 
Hlasováno o návrhu 6. výzvy IROP - Investice do sociálních služeb.: 
 
Pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
Rada MAS schvaluje vyhlášení 6. výzvy MAS Brána do Českého ráje – IROP - Investice do 
sociálních služeb.  
 
Úkol: Dufek zajistí schválení ŘO a vložení do MS 2014 + 
 
4. Schválení preferenčních kritérií pro výzvu č. 6 IROP Investice do sociálních služeb 
Návrh zaslán elektronicky, nikdo nemá žádné připomínky ani návrh na doplnění. 
 
Hlasováno o návrhu preferenčních kritérií: 
Pro:7. proti:0, zdržel se: 0 
Rada MAS schvaluje předložená kritéria věcného hodnocení 6. výzvy MAS Brána do 
Českého ráje – IROP - Investice do sociálních služeb. 

 
Úkol: Dufek zajistí schválení ŘO 
 
5. Změna SCLLD – finančního plánu 
Klacková: předložila návrh na přesun financí z fiche 1 Bezpečná doprava ve výši 1 245 378,61 
Kč: 

- Částku 732 904,62 Kč přesunout do fiche 3 Podpora hasičů – tím bude moci být 
podpořen schválená projekt do „Zásobníku“ žadatele Nová Ves nad Popelkou (projekt  

- Částku 521 473,99 Kč do fiche č. 2 Podpora vzdělávání. Zde by pak byla celková 
alokace 2 789 621,72 Kč a na tu by byla vyhlášena výzva.  

Dále dojde k přesunům alokací mezi jednotlivými roky 2019 -2022 dle skutečného čerpání 
a dle schválených harmonogramů. 

Předložena přehledná tabulka o čerpání projektů z PR IROP. 
 
Hlasováno o návrhu přesunu financí: 
Pro:7. proti:0, zdržel se:0 
 
Rada MAS schvaluje návrh na přesun financí z fiche 1 Bezpečná doprava a to do fiche č. 2 
Investice do vzdělávání přesun částky 521 473,99 Kč a do fiche č. 3 Podpora hasičů částka  
732 904,62 Kč. Schvaluje rovněž navržený přesun mezi roky dle skutečnosti a schválených 
harmonogramů. 
 
 
6. Schválení nové fiche z PRV – článek 20 
Klacková: Návrh  zaslán 17.10.2019, diskuze vedena nad aktivitami, v návrhu vybrány 
aktivity: a) Veřejná prostranství v obcích, b) Mateřské a základní školy, c) Kulturní a 
spolková zařízení včetně knihoven. 
Název fiche: Podpora venkovských oblastí 
Principy pro stanovení pref. kritérií: výše způsobilých výdajů, velikost obce, kde je projekt 
realizován, propagace SCLLD, priorita aktivity 
Indikátory: počet podpořených operací (akcí): 12 
 



Hlasováno o návrhu fiche: 
Pro: 7. proti:0, zdržel se: 0 
 
Rada MAS schvaluje návrh fiche Podpora venkovských oblastí s návazností na čl. 20 PRV.  
Úkol: Klacková zajistí konzultaci nové fiche na MZe, zapracuje připomínky a formou změny 
SCLLD podá na ŘO.  
 
7. Preferenční kritéria pro novou fichi PRV 
Klacková: návrh preferencích byl zaslán 17.10.2019 
 
Hlasováno o návrhu PK pro novou fichi PRV: 
Pro:7. proti:0, zdržel se:0 
Rada MAS schvaluje  6 navržených preferenčních kritérií pro novou fichi PRV Podpora 
venkovských oblastí. 
 
8. Informace o závěru kontroly CRR 
Klacková seznámila přítomné se zápisem a doporučeními k nápravě monitorovací návštěvy 
procesu hodnocení, která se uskutečnila 15.8.2019, který jsme obdrželi dne 28.8.2019. 
 
9. Informace o projektu Provoz MAS II 
Obdrželi jsme dne 21.9.2019  právní akt na projekt „Provoz MAS II“ – na roky 2019 – 2023 
celková výše způsobilých výdajů 11 171 000 Kč, výše dotace: 10 612 450 Kč 
Projekt má 5 ročních etap, na rok 2019 byla dne 14.10.2019 podána Žádost o průběžnou platbu  
- na částku 1 333 460 Kč způsobilých výdajů (mzdy, odvody, nájem, audit). V lednu bude 
podána Žádost o platbu (zbylé výdaje za rok 2019). 
 
10. Kontrola  MAS – odvody VZP. 
Ve dnech 15. a 16.8. proběhla kontrola plateb pojistného na veřejné zdravotní pojištění  ze 
strany VZP za období 03 2014 -06/2019. Zjištěn  přeplatek MAS ve výši 888,- Kč. 
 
11. Různé 
 
Projekt MAP SemilskoII – připravuje se Žádost o platbu II a Zpráva o realizaci (období duben 
– září 2019) 
Změna SCLLD (nové kontakty na předsedkyni, změna v členské základně, změny v orgánech 
MAS, změny v zastoupení členů) – 8.10.2019 schváleno 
Info o roubená stavbě v Radimi – bývalá škola – diskuze zda tuto nemovitost by MAS nekoupila 
– pro potřeby MAS (sídlo, kancelář) + další využití pro prezentaci území MAS 
Klacková – představila prezentaci IROP 2021 -2027 (elektronicky bude rozeslána všem členům 
rady) 
Klacková – info o VH NS MAS – 12.11.2019 v Hradci nad Moravicí + seminář o budoucnosti 
CLLD 2021 + 
 
12. Ukončení jednání 
H. Červová poděkovala všem za účast a ukončila jednání. 
 
Jednání ukončeno v 19:30 
 
zapsala: A. Klacková 
ověřili: Červová, Šulc 


